
 PROTOKÓŁ  NR VIII/24
   z Sesji Rady Miejskiej w Boguszowie - Gorcach

    odbytej w dniu 23.09.2024 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 09:00.    
Sesja zakończyła się o godz. 9:50.

Lista obecności radnych stanowi                                               - załącznik nr 1
Nieobecny Michał Wieczorek 

Ad. 1
Obrady  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Boguszowie-Gorcach  otworzył  i  prowadził  Bernard
Zonenberg  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej.  Stwierdził  na  podstawie  listy  obecności
quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał - na stan 15 radnych obecnych
było  14.  Następnie  przywitał  radnych  Rady  Miejskiej,  Burmistrza  Miasta,  Zastępce
Burmistrza  wraz  z  pracownikami  Urzędu  Miejskiego,  dyrektorów  miejskich  jednostek
organizacyjnych.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta między sesjami.
3. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  i

opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Żłobku  Miejskim  Nr  1  prowadzonym przez  Gminę  Miasto
Boguszów-Gorce

4. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXI/169/20 Rady Miejskiej w Boguszowie-
Gorcach  z  dnia  28  grudnia  2020  r.  w  sprawie  utworzenia  Żłobka  Miejskiego  Nr  1  w
Boguszowie-Gorcach i nadania mu statutu

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Budżetowej na 2024 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguszów-

Gorce.
8. Podjecie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego.
9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
10. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Miejskiej.
11. Zamknięcie sesji.

Ad. 2
Burmistrz Daniel Lubiński przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami oraz
podziękował wszystkim wolontariuszom, którzy włączyli się do pomocy podczas powodzi. 
                                                                                                                       
Ad. 3
Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  i
opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Żłobku  Miejskim  Nr  1  prowadzonym przez  Gminę  Miasto
Boguszów-Gorce – omówiła dyrektor Centrum Obsługi Jednostek Agnieszka Zdeb.

- załącznik nr 2
 Radni nie wnieśli uwag.



Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Stanowisko Rady Miejskiej: Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym, głosami 14
za, podjęła uchwałę w sprawie  ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i
opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Żłobku  Miejskim  Nr  1  prowadzonym przez  Gminę  Miasto
Boguszów-Gorce.
Protokół z głosowania stanowi                                                                        - załącznik nr 3
Uchwała stanowi                                                                                             - załącznik nr 4

Ad.4
Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXI/169/20 Rady Miejskiej w Boguszowie-
Gorcach  z  dnia  28  grudnia  2020  r.  w  sprawie  utworzenia  Żłobka  Miejskiego  Nr  1  w
Boguszowie-Gorcach i nadania mu statutu – omówiła dyrektor COJ Agnieszka Zdeb.

 - załącznik nr 5
Radni nie wnieśli uwag.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Stanowisko Rady Miejskiej: Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym, głosami 14
za podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXI/169/20 Rady Miejskiej w Boguszowie-
Gorcach  z  dnia  28  grudnia  2020  r.  w  sprawie  utworzenia  Żłobka  Miejskiego  Nr  1  w
Boguszowie-Gorcach i nadania mu statutu
Protokół z głosowania stanowi                                                                        - załącznik nr 6
Uchwała stanowi                                                                                             - załącznik nr 7

Ad.5 
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  -  omówiła
Marzenia Siek Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

- załącznik nr 8
Radni nie wnieśli uwag.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Stanowisko Rady Miejskiej: Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym, głosami 14
za, podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Protokół z głosowania stanowi                                                                        - załącznik nr 9
Uchwała stanowi                                                                                             - załącznik nr 10

Ad.6
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej na 2024 rok.
Skarbnik  Edyta  Wojtas-Wolska  w  imieniu  Burmistrza  Miasta  Boguszowa-Gorc  zgłosiła
autopoprawkę  do  projektu  uchwały.  Następnie  omówiła  projekt  uchwały  wraz  z
autopoprawką .        

- załącznik nr 11
  - załącznik nr 12

 



Radni nie wnieśli uwag.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Stanowisko Rady Miejskiej: Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym, głosami 14
za, podjęła uchwałę w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej na 2024 rok. 
Protokół z głosowania stanowi                                                                       - załącznik nr 13
Uchwała stanowi                                                                                             - załącznik nr14

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguszów-
Gorce.  Skarbnik  Edyta  Wojtas-Wolska  w  imieniu  Burmistrza  Miasta  Boguszowa-Gorc
zgłosiła  autopoprawkę do projektu uchwały,  następnie  omówiła  projekt  uchwały wraz z
autopoprawką .        

              - załącznik nr 15
  załącznik nr 16

Radni nie wnieśli uwag.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Stanowisko Rady Miejskiej: Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym, głosami 14
za,  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Boguszów-Gorce.
Protokół z głosowania stanowi                                                                       - załącznik nr 17
Uchwała stanowi                                                                                             - załącznik nr 18

Ad. 8
Podjecie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa
Dolnośląskiego, którą  przedstawiła  Iwona  Malusiak–Suchorzewska  Kierownik  Wydziału
Utrzymania Miasta.                     

- załącznik nr 19

Radni nie wnieśli uwag.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Stanowisko Rady Miejskiej: Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym, głosami 14
za,  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla
Województwa Dolnośląskiego.
Protokół z głosowania stanowi                                                                       - załącznik nr 20
Uchwała stanowi                                                                                             - załącznik nr 21

Ad. 9
Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
Radni nie zabrali głosu.

Ad. 10
Informacje i komunikaty Przewodniczącego.



Do Rady Miejskiej wpłynęło pismo w sprawie udzielenia głosu mieszkańcowi Boguszowa-
Gorc,  panu  Janowi  Makarowskiemu.  Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  do  pana  Jana
Makarowskiego  z  zapytaniem,  czy  jego  wystąpienie  będzie  dotyczyć  spraw  wspólnoty
mieszkaniowej czy kwestii związanych z gminą Boguszów-Gorce, bądź spraw dotyczącej
większej grupy społecznej.

Pan Jan Makarowski nie odpowiedział bezpośrednio na postawione pytanie, lecz przystąpił 
do przedstawienia swoich osobistych problemów. W pierwszej kolejności poruszył kwestię 
zalewania podwórza i budynku, w którym mieszka. Następnie omówił sprawę kamer 
zamontowanych na budynku, na których instalację nie wyraził zgody. Kolejną kwestią, 
którą poruszył, była rzekomo nielegalna eksploatacja energii elektrycznej przez jednego z 
mieszkańców wspólnoty. Dodatkowo wskazał na problemy związane z wentylacją, która 
jego zdaniem została wykonana w sposób nieprawidłowy.

Po wysłuchaniu wystąpienia, Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że pan Makarowski 
wielokrotnie zgłaszał te problemy Radzie Miejskiej i że radni już wcześniej podejmowali 
interwencje w tych kwestiach. Dodał jednak, że Rada Miejska nie jest właściwym organem 
do rozwiązywania indywidualnych problemów mieszkańców ani współwłaścicieli wspólnot 
mieszkaniowych. Tego rodzaju sprawy powinny być rozwiązywane przez współwłaścicieli 
wspólnoty oraz ich zarządców.

Przewodniczący poprosił o przerwę w obradach                                          godz. 9:47 – 9:49

Po przerwie, Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził podziękowania dla służb 
zaangażowanych w niesienie pomocy podczas powodzi.

Ad. 11
Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej
podziękował  za  udział  w  posiedzeniu  i  ogłosił  zamknięcie VIII  Sesji  Rady  Miejskiej  
w Boguszowie - Gorcach.

Protokół sporządziła:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej

 Agnieszka Krupa                                                                   Bernard Zonenberg 


